
توسعه  و  گردشگری  سرمایه گذاری،  اقتصادی،  کمیسیون  رئیس 
زیاد  زمان  مدت  گذشت  به  اشاره  با  اهواز  شهر  شورای  شهری 
دانشگاه شهید چمران گفت:  تقاطع غیرهمسطح  پروژه  اجرای  از 
قواعد  از  خارج  الانبیا)ص(  خاتم  سازندگی  قرارگاه  می رود  انتظار 
اداری و مادی، اجرای این پروژه را انجام دهد؛ انتظار داشتیم این 
پروژه در قالب یک کار جهادی به مردم تقدیم شود نه اینکه اینقدر 

طول بکشد.
سیدمحمدعلی پورموسوی در نطق پیش از دستور خود در هفتاد و 
سومین جلسه علنی شورای شهر اهواز با اشاره به فرمایشات مقام 
معظم رهبری در خصوص قدرت نرم افزای نظام اسلامی و مکتب 
اهل بیت )ع( اظهار کرد: حضرت آقا بزرگترین مشکل در خصوص 
کم  را  نرم افزاری  عظیم  ظرفیت های  این  از  نکردن  بهره برداری 
کاری عنوان کرده است بنابراین باید برای رسیدن به دستاوردهای 
بزرگ، کم کاری را کنار بگذاریم و از همه توان و ظرفیت ها برای 
رسیدن به رفاهی متناسب با قدرت و نیرو برای مردم استفاده شود.

برای  افزود:  حسینی  اربعین  بودن  پیش  در  به  اشاره  با  وی 
نبوده ایم  موفق  زیاد  اربعین حسینی  در موضوع  اهواز  آماده سازی 
در حالی که به تعبیر حضرت آقا اهواز دروازه ورود تشیع به ایران 
شهدا  خون  به  شهر  جای  جای  و  است  رضا)ع(  امام  قدم گاه  و 

متبرک است.
توسعه  و  گردشگری  سرمایه گذاری،  اقتصادی،  کمیسیون  رئیس 

آستانه سال تحصیلی جدید  در  اهواز گفت:  شهری شورای شهر 
هستیم  نیز  کرونا  دلیل  به  غیرحضوری  آموزش  سال  دو  از  پس 
فراهم  به  توجه  با  می دهم  تذکر  شهردار  و  مدیران شهری  به  و 
شدن امکانات اخیر، نسبت به بهسازی وضعیت آسفالت شهر توجه 
عابر  پل های  اصلاح  و  بهسازی  افزود:  وی  باشند.  داشته  جدی 
پرورش،  و  آموزش  با  و همکاری  مدارس  کنترل سرویس  پیاده، 
توجه جدی به رفت و روب و نظافت خیابان ها و تسریع در اتمام 
پل تقاطع غیرهمسطح دانشگاه شهید چمران از جمله موضوعاتی 

هستند که باید پیش از آغاز سال تحصیلی جدید انجام شوند.
پورموسوی بیان کرد: زمان زیادی از آغاز پروژه تقاطع غیرهمسطح 
و  تبدیل شده  بزرگی  به معضل  و  دانشگاه شهید چمران گذشته 
شهردار  از  است.  کرده  درگیر  را  شهرداری   ۶ و   ۵  ،۴  ،۲ مناطق 
می خواهیم دفتری تشکیل دهد و مسئولی انتخاب کنند تا مسائل 

این پروژه خارج از قواعد اداری پیگیری شود.
الانبیا)ص(  خاتم  سازندگی  قرارگاه  می رود  انتظار  کرد:  بیان  وی 
خارج از قواعد اداری و مادی، اجرای این پروژه را انجام دهد؛ انتظار 
داشتیم این پروژه در قالب یک کار جهادی به مردم تقدیم شود نه 

اینکه اینقدر طول بکشد.
توسعه  و  گردشگری  سرمایه گذاری،  اقتصادی،  کمیسیون  رئیس 
شهری شورای شهر اهواز افزود: همه اعضای این شورا هم قسم 
هستند که برای اجرای سریع این پروژه همه زمینه های مادی و 

معنوی را فراهم کنند.
وی افزود: برداشتن پل عابر پیاده روبه روی دانشگاه شهید چمران 
موجب گلایه مسئولان دانشگاه شده و با توجه به در پیش بودن 
آغاز سال تحصیلی باید با کار جهادی نسبت به نصب مجدد این 
طرح های  سریع  تکمیل  بر  تاکید  با  پورموسوی  شود.  اقدام  پل 
جمع آوری آب های سطحی و اجرای کارهای جدید در این زمینه 
گفت: هر چند اقدامات آبفا در خصوص جمع آوری آب های سطحی 
و احداث شبکه فاضلاب قابل تقدیر است اما برخی اقدامات منظم، 

به هنگام و مناسب نیست و مردم را گرفتار می کند.
وی بیان کرد: پس از اجرای پروژه آبفا مردم مدت ها با مشکلات 
ترمیم نشدن آسفالت نوار حفاری دست و پنجه نرم می کنند و بعد 
مناسب  ترمیمی  آسفالت  کیفیت  می بینیم  هم  آسفالت  اجرای  از 
نیست و موجب نارضایتی مردم شده است بنابراین انتظار می رود 

کارها بهنگام و مناسب انجام شوند.
توسعه  و  گردشگری  سرمایه گذاری،  اقتصادی،  کمیسیون  رئیس 
مشکلات  از  دیگر  برخی  به  اشاره  با  اهواز  شهر  شورای  شهری 
اهواز گفت: عزل و نصب مدیران در شهرداری و خوزستان، نگرش 
جریانی به برخی عزل و نصب مدیران، عقب ماندگی تاریخی اهواز، 
ضعف در موضوعات هویتی، گردشگری و حفظ میراث فرهنگی، 
کم کاری مدیران استانی و نبود انسجام بین مدیران خوزستان از 

جمله مشکلات اهواز هستند.

رییس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر اهواز با بیان اینکه 
گفت:  است  اهواز جدی  در  اموات  تدفین  جای  نبود  خطر  زنگ 
حل مشکلات آرامستان باغ فردوس این شهر برای فعال سازی، 

با توجه به تکمیل ظرفیت آرامستان بهشت آباد ضروری است.
علنی  صحن  در  رسمی  جلسه  سومین  و  هفتاد  در  سراج  احمد 
شورای شهر اهواز، افزود: ظرفیت آرامستان قدیم اهواز ۲ هزار و 
۵۰۰ قبر پیش بینی شده است که حداکثر تا پایان سال ظرفیت 
باغ  دسترسی  جاده  افزود:  می رسد.وی  پایان  به  آرامستان  این 
فردوس که به دلیل تردد ماشین آلات سنگین شرکت های فعال 
در مسیر این معبر تخریب شده باید اصلاح، و شرکت های منطقه 

در ترمیم آن مشارکت داشته باشند.
از جمله  از ظرفیت دستگاه های مرتبط  استفاده  داد:  ادامه  سراج 
تامین  برای  انتظامی  روشنایی،نیروی  تامین  برای  برق  شرکت 
برای  و شرکت های صنعتی  و شهرسازی  راه  اداره  نیز  و  امنیت 

اصلاح جاده دسترسی به این آرامستان ضروری است.
رییس کمیسیون تحقیق ،نظارت و بازرسی شورای اسلامی شهر 
اهواز نیز در این نشست با اشاره به لایحه اصلاح بهای خدمات 
اعلامی  تورم  نرخ  آخرین  گفت:  ها  آرامستان  مدیریت  سازمان 
رشد  که  است  حالی  در  این  و  است  درصد   ۳۸ مرکزی  بانک 
با  مغایر  تعیین شده که  ۵۰ درصد  این لایحه  در  بهای خدمات 

قانون است.
سید محمد جواد رضوی با انتقاد از آنچه که وی مسابقه سازمان 
های دولتی و خدماتی برای افزایش نرخ بهای خدمات خود نامید 
آرامستان  خدمات  بهای  نرخ  درصدی   ۵۰ افزایش  لایحه  با   ،

بهشت آباد اعلام مخالفت کرد.

با  نشست  این  در  نیز  اهواز  اسلامی کلانشهر  دوم شورای  دبیر 
اشاره به لایحه اصلاح بهای خدمات سازمان مدیریت آرامستان 
ها گفت: فضای باقی مانده برای دفن اموات در آرامستان بهشت 

آباد و آرامستان قدیم اهواز باید شناسایی شود.
اموات  دفن  برای  کافی  فضای  نبود  افزود:  گری  شیشه  عادل 
آرامستان های موجود  تدفین در  برای  زیادی  موجب بی نظمی 

اهواز شده است.
وی ادامه داد: هر قطعه قبر یک طبقه در باغ فردوس ۳۰ میلیون 
ریال در نظر گرفته شده است که با توجه به برنامه ریزی برای 
آرامستان های  جایگزین  عنوان  به  آرامستان  این  به  دهی  رونق 

بهشت آباد و قدیم زیاد است.
مسوول امور ارتباطات و نماینده سازمان مدیریت آرامستان های 
شهرداری اهواز نیز در این نشست گفت: هم اکنون در آرامستان 
بهشت آباد مزار خالی وجود ندارد و اگر قطعاتی هم وجود دارد 

برای طبقات دوم قبور است.
آینده  سال  یک  تا  تنها  قدیم  آرامستان  افزود:  منصوری  محمد 
برای تدفین  باغ فردوس  آرامستان  باید  ناچار  به  دارد و  ظرفیت 
اموات به سرعت آماده سازی شود که این موضوع هزینه هایی 

را بر سازمان تحمیل می کند.
وی گفت: با توجه به مشکلات دسترسی و جاده ناایمن آرامستان 
آباد و  آرامستان بهشت  از طرفی تکمیل ظرفیت  باغ فردوس و 
تکمیل ظرفیت آرامستان قدیم در آینده نزدیک، کلانشهر اهواز 

در عمل آرامستان رسمی ندارد.
سازمان  خدمات  بهای  درصدی   ۵۰ افزایش  اصلاح  لایحه 
بود  لوایحی  جمله  از  اهواز  شهرداری  های  آرامستان  مدیریت 

که امروز در دستور کار شورای اسلامی شهر قرار گرفت که در 
نهایت اعضای شورا به بازگشت این لایحه به کمیسیون تلفیق 

برای بررسی بیشتر رای دادند.
لایحه بهای خدمات  کاشت و نگهداری بوستان های خاطره و 
زندگی اهواز نیز در این نشست مورد بررسی قرار گرفت که اعضا 
به این لایحه رای موافق دادند. بر اساس این لایحه استفاده از 
قرار  تاکید  مورد  سبز  فضای  توسعه  برای  مردمی  های  ظرفیت 

گرفته است.
بود  لوایحی  دیگر  از  تخریب فضای سبز  تعدیل عوارض  لایحه 
در  که  قرارگرفت  اهواز  شهر  شورای  کار  دستور  در  امروز  که 
که  لایحه  این  دادند.  مثبت  رای  لایحه  این  به  اعضا  نهایت 
کلانشهرهای  در  سبز  فضای  پیرامون  موجود  ضوابط  اساس  بر 
کشور تدوین شده است که بر این اساس جریمه قطع درختان به 
ویژه درختان کهن سال در سال ۱۴۰۱ نسبت به سال ۹۳ حدود 
 ۲۵۰ تا  ریال  میلیون   ۲۳۰ بین  رقمی  و  یافته  افزایش  برابر   ۲۵

میلیون ریال افزایش یافت.
اقدامات  اهواز،  شهر  سطح  درختان  تمام  برای  شناسنامه  تهیه 
بازسازی  و  اصلاح  متخلفان،  با  حقوقی  برخورد  پیشگیرانه، 
ماشین درخت کن برای جا به جایی درختان در مناطق پرتراکم 
و همچنین پلاک کوبی الکترونیکی درختان از جمله اقدام های 
این  در  از قطع درختان است که  برای جلوگیری  صورت گرفته 
از  دریافتی  جرایم  شد  مقرر  همچنین  شد.  تاکید  آن  بر  نشست 
اصلاح،  برای  پول  این  و  واریز  واحد  حساب  در  درختان  قطع 
نهال  کاشت  و  خرید  همچنین  و  سبز  فضای  توسعه  و  بهسازی 

استفاده شود.
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با حضور فرمانده سپاه حضرت ولیعصر )عج(
 و فرماندار ویژه آبادان: 

برترین های جشنواره
 مالک اشتر و اسوه تجلیل شدند

با حضور فرمانده سپاه حضرت ولیعصر )عج( و فرماندار ویژه 
آبادان: برترین های جشنواره مالک اشتر و اسوه تجلیل شدند

اختتامیه جشنواره مالک اشتر و اسوه در شهرستان آبادان برگزار 
شد که در این جشنواره از برترین های حوزه های مختلف ناحیه 

مقاومت بسیج تجلیل به عمل آمد.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، با حضور سردار شاهوارپور 
فرمانده سپاه حضرت ولیعصر )عج(، احسان عباسپور معاون 
استاندار و فرماندار ویژه آبادان، سرهنگ شاپور احمدی فرمانده 
والمسلمین  الاسلام  حجت  آبادان،  بسیج  مقاومت  ناحیه 
غبیشاوی امام جمعه آبادان و دیگر مسئولان محلی اختتامیه 
جشنواره مالک اشتر و اسوه در شهرستان آبادان در حالی برگزار 
گردید که در این جشنواره از برترین های حوزه های مختلف 

ناحیه مقاومت بسیج تجلیل شد.
در آیین اختتامیه این جشنواره ۳۱ نفر از نیروهای بسیجی که در 
رده ها و حوزه های اجتماعی، فرهنگی، بصیرتی، آمادگی های 
یگانی، ورزشی، محرومیت زدایی و حمایت از خانواده های بی 
بضاعت و دیگر حوزه های هم نظیر، فعالیت چشمگیر وبهترین 

عملکرد را داشتند مورد تقدیر و تفقد قرار گرفتند.
همچنین در این مراسم از چهار تن از سران شیوخ و طوایف 

آبادان تجلیل به عمل آمد.

با حکم استاندار ؛
سرپرست فرمانداری اهواز منصوب شد

"سیداحمد  حکمی  در  خوزستان  استاندار  خلیلیان  صادق 
موالی زاده" معاونت پشتیبانی و توسعه مدیریت استانداری 
با حفظ سمت به عنوان سرپرست فرمانداری  خوزستان را 

اهواز منصوب کرد.
مسعود فلاحی مقدم فرماندار پیشین اهواز دوم مرداد گذشته 

پس از ۱۰ ماه از این سمت استعفا کرد.
فلاحی مقدم دلیل استعفای خود را فقدان مدیریت واحد و 
موانع  بروز  آن  متعاقب  و  فرمانداری  امور  در  دخالت مکرر 

برای خدمت رسانی به مردم عنوان کرده بود.
استاندار  خلیلیان  صادق   ، مقدم  فلاحی  استعفای  از  پس 
انتظامی  امور  مدیرکل  نیا"  سعیدی  "عبدالرضا  خوزستان 
سرپرست  عنوان  به  را  خوزستان  استانداری  ومرزی 
روز حکم  چند  از  پس  ولی  کرد  منصوب  اهواز  فرمانداری 
سرپرستی سعیدی نیا به عنوان سرپرست فرمانداری اهواز 

لغو شد.

معاون جهاد کشاورزی خوزستان :
خرید خرما آغاز شد

معاون بهبود و تولیدات گیاهی جهاد کشاورزی خوزستان با 
بیا اینکه خرید توافقی خرما در استان آغاز شده است، گفت: 
خرمای استعمران استان به کشورهای آسیای میانه و اروپا صادر 

می شود.
تورج نوروزی با اشاره به آغاز خرید خرما در خوزستان اظهار 
انجمن خرمای  تولیدکنندگان،  با مجمع  کرد: طی جلسه ای 
استان و صادرکننندگان خرما، اعضای جلسه اعلام کردند که 
آمادگی کامل را برای خرید خرما از کشاورزان دارند و براین 

اساس خرید توافقی خرما در استان از روز گذشته آغاز شد.
وی با اشاره به اینکه محصول خرمای استان به کشورهای 
استعمران،  خرما  افزود:  می شود،  صادر  اروپا  و  میانه  آسیای 
خرمای صادراتی کشور است که سالیان سال به صورت توافقی 
از کشاورزان خریداری و در کارگاه های بسته بندی خرما که زیر 

مجموعه اتحادیه خشکبار و خرما هستند، بسته بندی می شود.
اینکه خرما به صورت توافقی در استان  به  با اشاره  نوروزی 
صورت  به  استان  خرمای  کرد:  تصریح  می شود،  خریداری 
تضمینی خریداری نمی شود، به دلیل اینکه کارگاه ها، کارگرهای 
فصلی و دائمی دارند که بخشی از آن ها از خانواده کشاورزان 
هستند و همچنین خریداران خرما بازارهای صادراتی دارند و در 
صورتی که نتوانند خرما را از کشاورزان خریداری کنند، بازارهای 
خود را از دست می دهند و در کل، خرید تضمینی به کشاورزان 

صدمه می زند.
وی در خصوص قیمت خرید خرما در خوزستان عنوان کرد: هر 
کیلوگرم خرمای درجه یک استعمران با قیمت ۱۳ هزار تومان، 
درجه دو ۱۵ درصد کمتر از خرمای درجه یک و خرمای درجه 
سه با نرخ توافقی خریداری می شود و همچنین هزینه جعبه های 
بسته بندی خرما بر عهده کارگاه های بسته بندی است. یعنی در 

نهایت هزینه پرداختی به کشاورزان ۱۳ هزار تومان است.
خوزستان  کشاورزی  جهاد  گیاهی  تولیدات  و  بهبود  معاون 
افزود: حدود ۱۸ هزار بهره بردار نخیلات در استان وجود دارد 
و پیش بینی می شود در سال جاری حدود ۹۰ هزار تن خرما از 

کشاورزان خوزستان خریداری شود.

ناظر گمرکات خوزستان :
فعالیت تجاری 

در مرز شلمچه انجام نمی شود
ناظر گمرکات خوزستان از توقف صادرات و فعالیت تجاری 
در مرز شلمچه به مدت ۱۳ روز خبر داد و گفت: این توقف به 
دلیل ظرفیت محدود گمرک های عراق در پذیرش همزمان 

کامیون های تجاری و زوار، انجام شده است.
ایران  گمرک  اعلام  اساس  بر  کرد:  اظهار  قره بیگی  بهروز 
فعالیت تجاری در مرز شلمچه، چذابه و مهران در ایام اربعین 
به دلیل ظرفیت محدود گمرک های عراق در پذیرش همزمان 

کامیون های تجاری و زوار، متوقف شده است.
وی افزود: بر این اساس روند صادرات و فعالیت تجاری در مرز 

شلمچه تا روز ۲۶ شهریورماه متوقف است.
ناظر گمرکات خوزستان گفت: به دلیل ظرفیت محدود گمرکات 
عراق برای پذیرش همزمان مسافر و کالای تجاری و به منظور 
تردد روان و جلوگیری از توقف طولانی در مرزها و ضایع شدن 

کالاها این تصمیم اتخاذ شده است.
برای  جایگزین  مسیر  گرفتن  نظر  در  به  اشاره  با  قره بیگی 
مرزهای  از  صادرات  قصد  که  افرادی  کرد:  عنوان  صادرات، 
خرمشهر  دریایی  خط  طریق  از  می توانند  دارند  را  خوزستان 

نسبت به صادرات محصولات خود به کشور عراق اقدام کنند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان :
۴۵ کیلومتر

 راه روستایی احداث شده است
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان گفت: ۴۵ 
کیلومتر راه روستایی در استان خوزستان در پنج ماه نخست 

امسال احداث شد.
محمد جولانژاد بیان کرد: برای احداث این مقدار راه روستایی 

در خوزستان، بالغ بر ۶۰۰ میلیارد ریال هزینه شده است.
وی افزود: تا پایان امسال ساخت ۱۵۰ کیلومتر راه روستایی در 

سطح خوزستان در دستور کار این اداره کل قرار دارد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان گفت: در 
پنج ماه نخست امسال ۱۶ کیلومتر درزگیری، ۱۶۸ کیلومتر 
لکه گیری، ۱۲.۵ کیلومتر روکش آسفالت گرم بزرگراه، ۳۰ 
کیلومتر روکش آسفالت راه اصلی، ۴۳ کیلومتر روکش آسفالت 
راه فرعی روستایی و ۲ کیلومتر روکش آسفالت سطحی راه 
در  ریال  میلیارد   ۱۴۹ و  هزار   ۲ بر  بالغ  اعتبار  با  روستایی 

خوزستان انجام شد.
خوزستان دارای ۱۸ هزار و ۵۵۸ کیلومتر راه است که ۱۲ هزار 

و ۴۲۲ کیلومتر آن راه روستایی است.

در ارائه گزارشی از فعالیت ها و عملکرد یکساله ؛
استاندار خوزستان از عملکرد شرکت 

نفت و گاز اروندان قدردانی کرد
به گزارش روابط عمومی شرکت نفت و گاز اروندان، مهندس 
و  مدیران  از  جمعی  و  مدیرعامل  اهوازی  عذاری  عبدالله 
بندی  به مناسبت جمع  اروندان  روسای شرکت نفت و گاز 
عملکرد  و  ها  فعالیت  از  گزارشی  ارائه  شده  انجام  اقدامات 
با دکتر  یکساله این شرکت در دولت سیزدهم، در نشستی 

صادق خلیلیان استاندار خوزستان حضور یافتند.
در این نشست مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان گزارشی 
از جمله در  از عملکرد این شرکت در بخش های مختلف 
حوزه افزایش ظرفیت تولید، صرفه جویی 7۰۰هزار دلاری در 
یکی از میادین، نگاه و رویکرد به شرکت های دانش بنیان، 
رونمایی از پایلوت طرح سبک سازی نفت سنگین، مقبولیت و 
تایید عملکرد مالی سال ۱۴۰۰ شرکت، به کارگیری نیروهای 
بومی و همچنین توجه و عمل به مسئولیت های اجتماعی 
این شرکت نسبت به مردم شریف استان و حوزه تاسیسات 
تابستان  آبی  تنش  در  ها  رسانی  کمک  همچون  شرکت، 
امسال روستاهای غرب کارون)اختصاص ۴۶۵ سرویس تانکر 
آب ۲۸هزار لیتری و توزیع اقلام آب رسانی و...(، امدادرسانی 
به زلزله زدگان اندیکا و فعالیت های گسترده انجام شده در 

حادثه ساختمان متروپل آبادان و... ارائه کرد.
مشکل  حل  جهت  اهواز  برق  توزیع  شبکه  به  کمک 
بسته  توزیع  اسماعیلیه،  بخش  روستاهای  برق  ناپایداری 
های نوشت افزار دانش آموزان در مناطق محروم، همکاری 
نور  راهیان  کاروانهای  از  پشتیبانی  و  استقبال  موضوع  در 
موارد  دیگر  از  شلمچه  مرز  در  اربعین  موکب  برپایی  و 
دکتر  نشست  این  بود.در  خوزستان  استاندار  با  شده  مطرح 
از  قدردانی  و  تشکر  ضمن  خوزستان  استاندار  خلیلیان 
توجه  و  نفت  تولید  موضوع  در  این شرکت  اقدامات خوب 
به موضوع مسئولیت های اجتماعی و مردم منطقه، اذعان 
کردند: برداشت صیانتی از ذخایر نفت میادین مشترک در 
اولویت های اصلی دولت و وزارت نفت می باشد.ایشان در 
ادامه با اشاره به این نکته کار شرکت نفت و گاز اروندان 
در خصوص افزایش ظرفیت تولید امری مهم است، اظهار 
کردند: این اقدام شاخص شما در شرکت نفت و گاز اروندان 
می تواند تولید و فروش نفت کشور را در صورت حصول به 
توافقات پیش روی برجام افزایش داده، و امیدواریم فروش 

نفت کشور به بیش از ۴ میلیون بشکه در روز برسد.
وی افزود: قطعاً فروش و تولید نفت بالا اهرم و ابزاری قوی 
بدست تیم مذاکره کننده در برجام، امور دیپلماسی کشور برای 
مذاکره و چانه زنی سیاسی و اقتصادی خواهد بود و منافع 

ملت و کشور را به همراه خواهد داشت.
استاندار خوزستان در ادامه گفت: امیدواریم روزی شاهد این 
باشیم به جای فروش نفت خام، تولیدات با ارزش افزوده بالا 
به زنجیره ارزش نفت اضافه شود که موجب ارز آوری و صرفه 

اقتصادی حداکثری برای ما خواهد بود.

رئیس اداره مهندسی نقشه برداری :
مناطق نفت خیز جنوب جزو دارندگان 

بزرگترین آرشیو اطلاعات نقشه برداری است
ساختمان  و  مهندسی  نقشه برداری  مهندسی  اداره  رییس 
اداره  اطلاعات  آرشیو  داشت:  بیان  نفت خیز جنوب  مناطق 
مهندسی نقشه برداری یکی از بزرگترین آرشیوهای اطلاعات 
در نوع خود می باشد که به صورت الکترونیکی در سرور اداره 
کامپیوتر نگهداری می گردد. این آرشیو شامل ۱۲۴۰۰پرونده ی 
و  چاه ها  اطلاعات  خصوص  در  پرونده    ۴۵۸۳ تحصیلی، 
سیستم  در  رقومی  ۳۸۰۰۰نقشه ی  حفاری،  موقعیت های 
UTM، ۸۸۵۳ نقشه ی رستری قدیمی در سیستم لامبرت 
و اطلاعات مکانی حدود ۳۶۰۰۰ کیلومتر خطوط لوله جریانی 
نفت، گاز، آب و انتقال نیرو )موجود و پیشنهادی( همچنین 

کلیه چاه ها و محدوده های تحصیلی می باشد.
مهندس حمیدرضا بهبهانی با اشاره به نامگذاری ۱۳شهریور 
سالروز بزرگداشت ابوریحان بیرونی )دانشمند بزرگ ایران و 
پیشتاز در علوم مهندسی( به عنوان روز نقشه بردار و مهندسی 
نقشه برداری، این مناسبت را به همکاران عزیز و زحمت کش 
از خداوند منان  تبریک گفته و  نقشه برداری  اداره مهندسی 
برایشان سلامتی و توفیق خدمت به کشور عزیزمان ایران 

را خواستار شد.
وی درباره معرفی وظایف و مسئولیت های اداره مهندسی 
مهندسی  اداره  فعالیت  وسعت  داد:   توضیح  نقشه برداری 
حدودا  جنوب،  نفت خیز  مناطق  سطح  در  نقشه برداری 
استان های  در  واقع  جنوب غرب کشور  از  هکتار  7میلیون 
چهار  لرستان،  بوشهر،  احمد،  بویر  و  کهگیلویه  خوزستان، 

محال بختیاری، ایلام و فارس می باشد. 
موجود  مستندات  و  آمده  عمل  به  بررسی های  مطابق 
از  یکی  دارای  نقشه برداری  مهندسی  اداره  گفت  می توان 
کشور  ارتفاعی  و  مسطحاتی  نقاط  شبکه های  قدیمی ترین 
در گسترة مناطق نفت خیز جنوب می باشد که قدمت آن به 

حدود 7۰سال پیش بر می گردد.

استاندار خوزستان :

طرح غدیر در نوع خود بی نظیر است  

نایب رئیس شورای شهر اهواز :

بحث نان به موضوعی لاینحل تبدیل شده است!

رئیس کمیسیون اقتصادی شورا :  

پروژه تقاطع میدان دانشگاه معضل بزرگی شده است

خطر نبود قبر ؛

كلانشهر اهواز در عمل آرامستان رسمی ندارد!

ویژگی های طرح  به  اشاره  با  استاندار خوزستان 
استانداردهای  طرح  این  گفت:  غدیر  آبرسانی 
در  آب  تامین  بخشی  اطمینان  و  آب  کیفیت 
خوزستان را به شکل چشمگیر افزایش می دهد.

در  رادیویی  گوی  و  گفت  در  خلیلیان  صادق 
خصوص ویژگی ها و مزایای طرح بزرگ آبرسانی 
غدیر اظهار کرد: طرح بزرگ آبرسانی غدیر که 
بنا بود سه ساله انجام شود با پیگیری و تمهیدات 
اندیشیده شده از سوی دولت در مدت زمان ۱۰ 
نوع  در  اقدام  این  که  رسید  بهره برداری  به  ماه 

خود بی نظیر است.
این  اجرای  اول  مرحله  در  اینکه  بیان  با  وی 
آب  تامین  منبع  عنوان  به  کرخه  رودخانه  طرح 
انتخاب شده بود، بیان کرد: در طرح میان مدت، 
سطح  از  آب  کیفیت  نظر  از  که  دز  رودخانه 
به  است،  برخوردار  جهانی  بالای  استانداردهای 
عنوان منبع تامین کننده قرار گرفته است. میزان 
EC )شوری آب( رودخانه دز بین ۴۵۰ تا ۵۰۰ 
میکروموس است در حالی که همین شاخص در 

کرخه به ۱۸۰۰ تا ۱۹۰۰ میکروموس می رسد.
از  درصد   ۵۲ آب  تامین  خوزستان  استاندار 
جمعیت شهری و روستاهای استان خوزستان و 
مهم  مزایای  جمله  از  را  آب  تامین  پایدارسازی 

طرح عنوان کرد.

بیان  طرح  فنی  مشخصات  تشریح  ضمن  وی 
و  فنی  خدمات  از  غدیر  آبرسانی  طرح  در  کرد: 
است  شده  بهره گیری  کشور  جوانان  مهندسی 
داخلی  تولیدات  از  نیز  رفته  کار  به  تجهیزات  و 
هستند که اتفاقی مهمی در اجرای این ابر پروژه 

به شمار می رود.
رودخانه  زیر  از  طرح  تاسیسات  عبور  خلیلیان 
از دیگر ویژگی های این پروژه دانست  کرخه را 
و گفت: در این طرح ۱۰ پمپ بزرگ در مجموع 
دز  رودخانه  از  را  آب  ثانیه  بر  مکعب  متر   ۱۰
متر   ۱۰ نیز  حاضر  حال  در  و  می کند  منتقل 
از کرخه منتقل می شود که  ثانیه آب  بر  مکعب 
اتصال همزمان منابع آبی ۲ رودخانه به این طرح 
آب،  تامین  در  انعطاف  قدرت  افزایش  بر  علاوه 
مشکلات ناشی از تنش آبی به ویژه در شرایط 
جنوب  و  غربی  مرکزی،  مناطق  در  خشکسالی 
چشمگیری  شکل  به  را  خوزستان  استان  غربی 

کاهش می دهد.
عنوان  به  غدیر  آبرسانی  طرح  است  گفتنی 
 ۱۱ جمعه  خاورمیانه،  آبرسانی  طرح  بزرگترین 
سیدابراهیم  ا...  آیت  حضور  با   ۱۴۰۱ شهریور 
رییسی، رییس جمهور و صادق خلیلیان، استاندار 
در  نیرو  وزیر  محرابیان،  علی اکبر  و  خوزستان 

اهواز به بهره برداری رسید.

نایب رئیس شورای شهر اهواز با اشاره به در پیش بودن بازگشایی 
مدارس و آغاز بارندگی ها و وضعیت نامناسب شهر، خواستار تسریع 

در رفع نواقص شهری از جمله ترمیم نوارهای حفاری شد.
حجت ا... زارع زاده در نطق پیش از دستور خود در هفتاد و سومین 
بازگشایی  آستانه  در  کرد:  اظهار  اهواز  شهر  شورای  علنی  جلسه 
مدارس و دیگر مراکز آموزشی پس از دو سال تعطیلی به دلیل شیوع 
کرونا هستیم و باید در حوزه مدیریت شهری تدابیر لازم به منظور 

برگزاری باشکوه تر و آماده تر مهر ۱۴۰۱ اتخاذ شود. 
مراکز  بازگشایی  آستانه  در  موجود  مسائل  برخی  به  اشاره  با  وی 
آموزشی افزود: منهول های روباز موجود در مسیر مدارس باید احصاء 
و نسبت به ترمیم درهای منهول روباز در مسیر خیابان های منتهی 

به مدارس اقدام شود.
به وسلیه  از مدارس  برخی  پیرامون  اینکه محیط  بیان  با  زارع زاده 
زباله یا نخاله احاطه شده است و باید این نقاط شناسایی و پاکسازی 
شوند، عنوان کرد: لکه گیری و پر کردن چاله های خیابان های در 
پاکسازی  و  و روب خیابان ها  مسیر مدارس، هرس درختان، رفت 
مسیرهای منتهی به مدارس، نصب علائم هشداردهنده ترافیکی در 

مسیر مدارس نیز باید انجام شود.
نایب رئیس شورای شهر اهواز با تشکر از اقدام شهرداری در زمینه 

اقدامات  این  وجود  این  با  گفت:  بلاصاحب،  جمع آوری سگ های 
برای جمع آوری سگ های بلاصاحب کافی نبوده است و در آستانه 
بازگشایی مدارس انتظار می رود شهرداران مناطق اهتمام ویژه ای به 
اولویت  باشند و جمع آوری سگ های بلاصاحب  این مساله داشته 
ویژه شهرداران باشد زیرا کوچکترین خسارت در این حوزه شاید قابل 

جبران و بخشش نباشد.
وی عنوان کرد: انتظار می رود مدیران شهری در دو هفته باقی مانده 

به این موضوعات و دیگر مسائل رسیدگی کنند.
بابت  جمهور  رئیس  و  رهبری  معظم  مقام  از  کرد:  بیان  زارع زاده 
تخصیص اعتبار مناسب برای اجرای طرح جامع فاضلاب اهواز و 
ضمانت اجرای کار، تشکر می کنیم اما متاسفانه این فرصت برای 

مردم اهواز به تهدید تبدیل شده است.
آبفا  شرکت  مسئولان  به  خطاب  اهواز  شهر  شورای  رئیس  نایب 
تصریح کرد: کام مردم اهواز بیشتر از این تلخ نشود؛ آستانه تحمل 
شده  موجب  مردم  این  صبوری  و  شرافت  اما  است  محدود  مردم 

تاکنون شکیبایی پیشه کنند.
غالب  مناطق مختلف شهری  در سطح  آبفا  پروژه های  افزود:  وی 
خیابان های شهر را در نوردیده است؛ مدت زمان اجرای هر پروژه در 
هر محله بسیار زیاد است و از طرف دیگر نیز شاهد تاخیر در روکش 

آسفالت و حتی پایین بودن کیفیت آسفالت در صورت انجام، هستیم 
که این مسائل خساراتی به دنبال داشته است و می تواند داشته باشد.

زارع زاده گفت: از یک طرف بازگشایی مدارس و از طرف دیگر 
آغاز فصل بارندگی را در پیش رو داریم و اگر در انجام تعهدات 
نگذاریم  دهد.  رخ  ناگواری  حوادث  است  ممکن  نشود،  تسریع 
سنگین  بسیار  خسارت  جبران  بسا  چه  بعد  و  دهد  رخ  حادثه ای 

یا جبران ناپذیر باشد.
نایب رئیس شورای شهر اهواز با اشاره به فعالیت تعداد کم نانوایی ها 
افزود: تعداد کم نانوایی ها و ساعات ناکافی کارکرد در این گرمای 
اهواز موجب گلایه مندی مردم شده است؛ مردم باید ساعت ها در 
نانوایی ها بایستند و برای تهیه چند قرص نان  صف های طولانی 
دچار زحمت و محنت شوند بنابراین مسئولان ذی ربط باید به این 

مساله ورود کنند.
موضوعی  به  اهواز  در  نان  کیفیت  افزایش  بحث  گویا  افزود:  وی 
لاینحل تبدیل شده و این در حالی است که یکی از استدلال های 
قوی نخستین مرحله افزایش نرخ نان، افزایش کیفیت بود که در 
اهواز چنین چیزی رخ نداد و امروز نیز دیگر بحث ما کیفیت نان 
نیست بلکه تعداد کم نانوایی ها، ساعات محدود فعالیت و همچنین 

تنوع نانوایی ها و نرخ نان در این نانوایی ها است.


